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Tomasz Sobieraj 

     ZAPYTANIE 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W związku z opublikowaniem w dn. 31.10.2024 r. wiadomości na serwisie 

Facebooku na profilu „MZK Koszalin” o zakończeniu pracy przez Prezesa MZK 

Andrzeja Bacławskiego, zwracam się do Pana Prezydenta z następującym 

zapytaniem: 

1. Jakie były przyczyny odejścia p. Andrzeja Bacławskiego z funkcji 

Prezesa MZK? 

2. Kiedy obradowała Rada Nadzorcza MZK celem wyboru nowego 

Prezesa MZK? 

3. Kto został wybrany nowym Prezesem MZK? Jakimi przesłankami 

kierowano się przy wyborze nowego Prezesa MZK? 

4. Ile wyniesie miesięczne wynagrodzenie brutto nowego Prezesa MZK? 

 

z wyrazami szacunku 
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